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Concept Notulen Algemene Ledenvergadering van de Sportraad Apeldoorn (VSA) 
Datum: woensdag 20 november 2023, aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Omnisport Apeldoorn, De Voorwaarts 55 te Apeldoorn 

 

Nr.  Agendapunt Opmerkingen Actie  

1  Opening  De voorzitter heet iedereen welkom. 
 
Het Omnisport Apeldoorn bestaat dit jaar 15 jaar. Accountmanager Erica den Hertog blikt hierop 
terug en de komende topsportevenementen (EK Baanwielrennen januari 2024, EK Indoor Atletiek 
maart 2024). Naast sport worden ook veel andere evenementen gehouden als ook zakelijke.  
 
De voorzitter vraagt en ontvangt dispensatie voor de niet-leden van de Sportraad.  
               

        

2   Notulen Algemene 
Ledenvergadering  
24 mei 2023 
 

Er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag en wordt daarmee vastgesteld.  

3 Ingekomen stukken en 
mededelingen 

a. Afwezigen met kennisgeving: zie onderaan de namenlijst. 
b. Koninklijke Scherpschutters van de Veluwe wordt als nieuwe lid van de Sportraad welkom 

geheten. Voorzitter Jan Wesselink vertelt dat zij de oudste Koninklijke schietvereniging in 
Nederland zijn. 

 

 

4 Begroting 2024 Penningmeester Niels van der Weide licht de Begroting toe.  
a. De contributie voor 2024 blijft ongewijzigd. 
b. De kosten van het Sportgala worden gedeeld met Accres en de gemeente Apeldoorn 
c. Verschil in de subsidiebaten komt door het parkeren van subsidie van het Oranjefonds voor 

het project Golden Sports. 
 
De Begroting wordt ongewijzigd vastgesteld door de vergadering. 
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5 Presentatie Olympisch en 
Wereldkampioen 
baanwielrennen Harrie 
Lavreysen 

Harrie heeft 13 wereld titels op zijn naam staan en is twee keer uitgeroepen tot Sportman van het 
jaar.  Hij is begonnen met de BMX sport en 14 keer Europees Kampioen geworden. 
Door een schouderblessure is hij op zijn 18e jaar overgestapt naar het baanwielrennen. Bij deze sport 
val je niet maar glijd je waardoor schouderblessures beter te voorkomen zijn. 
Harrie doet mee aan verschillende disciplines zoals teamsprint en individueel. 
Hij is met 16 jaar het huis uitgegaan voor zijn sport. De ondersteuning door zijn ouders heeft geleid 
tot de A status van het NOC*NSF.  
Hij studeert Bedrijfskunde aan de Open Universiteit. 
Zijn dagindeling is na veel (kracht)trainingen rusthouden. 

 

 

6 Voortgang Jaarplan 
Sportraad 

a) De georganiseerde bijeenkomsten met bestuurders op basis van hun aantal leden geeft, naast het 
uitwisselingen van ervaringen, veel input aan het bestuur van wat er speelt binnen de 
verenigingen. Voornaamste onderwerpen uit deze bijeenkomsten zijn: 
➢ problematiek rondom bestuurlijk en technisch kader; 
➢ accommodatiezaken; 
➢ behoefte aan meer samenwerking met andere verenigingen; 
➢ de veilige sportomgeving staat onder druk door afnemende tolerantie; 
➢ bij de jeugd zijn jongens moeilijker te behouden van meisjes. 

b) Verenigingsondersteuners Arjan de Groot en Tjeerd Lemstra helpen besturen bij grote en kleine 
vraagstukken. 

c) Regulier Bestuurlijk overleg met de wethouder sport en Vakgroep Sport. 
d) Lid van de Regiegroep en Kernteam Sport- en Beweegakkoord II. Met als doel de 

sportverenigingen te vertegenwoordigen en aan te laten haken aan het akkoord. 
e) Regulier overleg Verenigingsondersteuning met Accres en Stimenz om te kijken waar wij elkaar 

kunnen versterken. 
f) Nieuwsbrief. Bijna wekelijks krijgen de sportverenigingen informatie op het gebied van de sport. 
g) Vooruitblik voor 2024. Resultaten onderzoeken Mulier Instituut en wat kunnen we daarmee. Hoe 

ziet de vereniging van de toekomst eruit. Daar gaan we volgend jaar over nadenken. 
 

 

7 Ontwikkelingen vanuit de 
Vakgroep Sport gemeente 
Apeldoorn 

a) Gemeentelijke subsidieregeling Sportinfrastructuur 2024. Voor de jaren 2024 en 2025 is er extra 
budget voor duurzaamheidsmaatregelen van € 300.000 per jaar bovenop het huidige budget. 
Vanaf 1 maart 2024 wordt de regeling opengesteld.  

 
 
 
 



3 
 

b) Rapport Mulier Instituut onderzoek Behoefte-aanbod sportaccommodaties gemeente Apeldoorn. 
Het rapport ligt nu ter bespreking bij het College. Vervolgens gaat het naar de Raad voor 
goedkeuring. Als het rapport wordt goedgekeurd wordt het gepubliceerd. 
Dit rapport zal gaan dienen als onderlegger voor op te stellen Sportaccommodatiebeleid. In 2024 
zullen de kaders voor het beleid worden vastgesteld. De binnen- en buitensport worden 
opgeroepen te participeren in dit proces.  

c) Subsidieregeling openbare ruimte voor spelen & ontmoeten (2 miljoen euro beschikbaar). Een 
kerngroep voor de verdeling van dit geld is ingericht. De focus ligt op het up to date en 
toegankelijk houden van bestaande ontmoetingsplekken. Er zijn inmiddels 7 projecten 
gerealiseerd. Voor de komende 4 jaar is per jaar tussen 300.000 en 500.000 euro beschikbaar. 

d) Rapport Mulier Instituut Verenigingsmonitor. Er is veel input opgehaald waar verder mee aan de 
slag kan worden gegaan. Na akkoord van de Raad wordt een individuele terugkoppeling naar de 
deelnemers gegeven en een centrale terugkoppeling voor iedereen. Drie thema’s komen uit het 
rapport naar voren: 1. Accommodaties; 2. Bestuurlijk en technisch kader en 3. Maatschappelijke 
oriëntatie (samenwerking). 

e) Onderzoek Behoefte Sportloket. Voor de gebruikers van een Sportloket is een korte vragenlijst 
opgesteld die ter plekke kan worden ingevuld. Op de site van de Sportraad zal een link worden 
geplaatst naar de vragenlijst. De sport wordt opgeroepen om de vragenlijst in te vullen zodat een 
goed beeld kan worden gevormd of een Sportloket een behoefte vervuld of niet. 
 

8 Sport- en Beweegakkoord 
Apeldoorn II 
 

Wilco Huisman stelt zich voor als interim Coördinator Sport- en Preventieakkoord. Tot maart 2024 zal 
hij de linking pin zijn tussen het Sportakkoord en het Preventieakkoord in Apeldoorn. 
De in oktober opengestelde subsidieregeling Stimuleringsbudget heeft 35 aanvragen opgeleverd voor 
een bedrag van € 230.000. Het beschikbare budget bedraagt € 70.000. 
De Adviescommissie, waar naast de gemeente de Sportraad, Accres en Stimenz in zijn 
vertegenwoordigd, beoordeelt de aanvragen en legt de beschikkingen vast. 
Voor 2024 worden nieuwe tranches opengesteld. 
 
Het is nog een lang proces om de overlappingen in het Sport- en het Preventieakkoord om te zetten in 
concrete samenwerkingen. Duidelijk is dat hier mogelijkheden liggen om meer gezamenlijk op te 
trekken. Voor het bevorderen van gezondheid zowel geestelijk als lichamelijk hebben wij elkaar nodig. 
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9 Rondvraag Geen vragen voor de rondvraag. 
 

 

10 Sluiting De voorzitter bedankt alle aanwezigen vanavond. Om 21.15 uur wordt de vergadering gesloten. 
 

 

 
 

Aanwezig 
 
Bestuur 
Henk Dijkgraaf, voorzitter 
Niels van der Weide, penningmeester 
Robert Rosler, vicevoorzitter 
Edith Brendel, secretaris 
Niels van Leeningen, bestuurslid  
Marieke Pompen, aspirant bestuurslid 
 
Ereleden 
Bernard de Vries 
Anne Fokke de Vries 
 
Verenigingsondersteuners 
Arjan de Groot 
Tjeerd Lemstra 
 
Raad van Advies 
Jan Werkhoven 
 
Leden 
AR&TV De Adelaar 
Hockeyvereniging Ares 

Honk- en Softbalvereniging Robur ‘55 
Honk- en Softbalvereniging WSB  
Koninklijke Scherpschutters van de Veluwe 
Rams Rugby Footbal Club 
St. Seniorenplatform 
St. Trim Apeldoorn 
St. Internationale Vierdaagse Apeldoorn 
Tennisvereniging De Maten 
Tennisvereniging Quick 
Tennisclub Sprenkelaar 
Tennisvereniging Tepci 
Tennisvereniging Vego 
Apeldoornse Tennis Federatie 
vv. AGOVV 
CSV Apeldoorn 
Voetbalvereniging Columbia 
Voetbalvereniging Robur et Velocitas 
Volleybalvereniging Dynamo 
Apeldoorn Vrijwillige Reddingsbrigade 
 

Aanwezig met dispensatie 
Jan Nijdeken, gemeente Apeldoorn 
Bas Loverink, gemeente Apeldoorn 
Wilco Huisman, gemeente Apeldoorn 

Patricia Douma, Accres  
Anne Rose Mansholt, Accres 
Sjanie Donker, 50Plus 

 
Afwezig met kennisgeving 
 
Ereleden 
Jan Schuitema 
Freek Kamminga 
Hans Berkman 
 
Raad van Advies: 
Reinier van Dijk 
 
Leden: 
St. Karate-do Smaal 
SC Klarenbeek 
Bowlsclub Woods 
Sportclub Teuge 
Handbalvereniging Achilles 
Scheidsrechtersvereniging Apeldoorn e.o. 
Martial Arts Academie

         
         
     


